

有關「因疫情停課的網上學習」安排

敬啟者：

鑑於 2019 冠狀病毒病 Omicron 變異病毒株於本港急速變化，按教育局宣布小學須暫停面授課堂，改為在家網上課堂。現把詳情臚列如下，敬希各位家長垂注：

在家進行網上課堂安排	<ul style="list-style-type: none">● <u>各班網上教室的 Zoom 登入號碼及密碼，已張貼於學生手冊第 66-67 頁，家長可自行查閱。如學生沒有按時出席，班主任或科任老師將即日聯絡家長以了解及跟進情況。</u>● <u>暫停面授期間，各級按《學生手冊》第 68 頁半日時間表進行網課。</u> 備註： <ul style="list-style-type: none">● 下午 2:30-4:30 的輔導及功課輔導班如常以 Zoom 進行。● 以上課堂將按校曆表於上課日進行(星期六、日、學校假期及公眾假期除外)● 1 月 28 日中華文化日活動取消，當日按時間表進行網課。● 各班功課將於每天下午 1:30 前上載至校網的「每日家課」內。● 停課期間本校校園仍會保持開放(上午 8:00 至下午 4:00)，但如非必要家長請勿安排子女回校，以減低學生因外出而染疫症風險。(如學生因特殊情況回校，請家長為學生自行安排午膳及於放學時間下午 3:30 到校接回子女)● 《Zoom 操作短片》的超連結已上載至校網的「每日家課」，請同學自行學習如何使用 Zoom，如有困難，請致電 2476 2414 聯絡鄧鳳妙老師。● 如個別家庭暫時因缺乏電腦器材出現網上學習的困難，請聯絡班主任，校方將盡力提供協助。如有查詢，請致電 2476 2414 聯絡鄧鳳妙老師。
週六活動安排	<ul style="list-style-type: none">● 週六的課外活動暫停，直至另行通知。● 週六的非華語中文學習班，以 Zoom 進行。
買書安排	<ul style="list-style-type: none">● 原定 1 月 19 日(星期三)上午光明書局到校售賣下學期書簿改至同日下午。● 為減少人群聚集，請小一至小三家長於 1 月 19 日(星期三)下午 2 時至 3 時 15 分到校購買，小四至小六家長下午 3 時 30 分至 4 時 30 分到校購買。家長亦可自行到書局購買。● 家長購買書簿後，請帶回家並在適當位置寫上姓名，復課時帶回學校。
回校安排	<ul style="list-style-type: none">● 按教育局的宣布及疫情發展，逐步應對學生學習及學生事務的相關安排。● 全體師生回校仍須佩戴口罩及量度體溫以做足防禦，保障自己及他人的健康。● 請家長自行聯絡祿姆車公司覃太:電話-9468 3946，以了解相關安排。
其他	<ul style="list-style-type: none">● 言語治療及職業治療暫停。● 教育心理學家評估服務將另作安排及個別通知。● 「在校免費午膳」計劃暫停飯盒供應，直至另行通知。● 有關新型冠狀病毒病的資訊，請瀏覽衛生防護中心網頁:http://www.chp.gov.hk

為確保學生之健康衛生，本校特別加強校園的消毒與清潔，祈各位家長亦能與本校合作，共同遏止傳染病之散播。如有任何查詢，請致電 2476 2414 與何詠深副校長聯絡。

此致
貴家長



曾卓龍校長謹啟

二零二二年一月十二日

註：請於 1 月 13 日（星期四）或之前簽覆電子回條

Arrangements for 'online learning at all levels during the suspension of face-to-face classes due to the epidemic'

Dear Parents/Guardians,

Due to the current development of COVID-19 Variant, Omicron, the Education Bureau (EDB) has announced the suspension of Face-to-Face classes and all classes will be conducted in online mode. Relevant arrangements are listed as follows:

Arrangement of 'online learning' at home	<ul style="list-style-type: none"> ● <u>The Zoom login ID and password of the online classrooms of each class have been stuck on Page 66-67 of Student Handbook. If the student does not attend classes on time, the class teacher or subject teacher will contact the parents on the same day to understand and do follow up.</u> ● <u>During the period of face-to-face classes suspension, students should follow the 'half day timetable' to conduct Zoom classes. The 'half day timetable' has been stuck on Page 68 of Student Handbook.</u> <p>Remarks:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Remedial Classes and Homework Consultation Classes (2:30 pm to 4:30 pm) will be conducted through Zoom as usual. ● The above classes will be conducted on school days according to the school calendar (except Saturdays, Sundays, school holidays and public holidays). ● Chinese Culture Day which is scheduled on January 28 will be cancelled, and the lessons will be conducted through Zoom according to the timetable on that day. ● Homework of each class will be uploaded to the 'Daily Homework' of the school website before 1:30 pm. ● Our school will remain open during the suspension of classes (8:00 am to 4:00 pm). However, parents should not send their children back to school unless it is necessary in order to reduce the risk of students contracting the disease due to going out. (If students return to school due to special circumstances, parents are requested to arrange lunch for their students and pick up their children at 3:30 pm). ● The hyperlink of "Zoom Operation Video" has also been uploaded to the "Daily Homework" of the school website. Please learn how to install Zoom and use its built-in functions (For any enquiries, please contact Ms Tang Fung Miu at 2476 2414). ● If individual families have difficulties in online learning due to the lack of computer devices, please contact the class teacher, and we will try to provide assistance. For any enquiries, please contact Ms Tang Fung Miu at 2476 2414.
Activities arrangements on Sat	<ul style="list-style-type: none"> ● Activities will be cancelled on Saturday until further notification. ● Chinese classes for NCS will be conducted through Zoom on Saturday.
Arrangements for Textbooks Purchase	<ul style="list-style-type: none"> ● The schedule of textbooks purchase will be changed to the afternoon of Jan 19 (Wed). ● In order to reduce crowd gathering, P.1 to P.3 parents are requested to come to school for the purchase from 2:00 pm to 3:15 pm on January 19 (Wednesday), and P.4 to P.6 parents are requested to come to school from 3:30 pm to 4:30 pm. Parents

	<p>can also buy the textbooks at the bookstore by themselves.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● After the purchase of textbooks, please write students' names in the appropriate places, and bring them back to school when classes resume.
Arrangements of returning to school	<ul style="list-style-type: none"> ● According to the announcement of the Education Bureau and the development of the epidemic, we will gradually respond to the relevant arrangements for student learning and student affairs. ● All teachers and students must still wear masks and take body temperature when returning to school to protect themselves and others. ● For the school bus service, parents are requested to contact Mrs. Chum (The school bus nanny) (Tel no.: 9468 3946) for related arrangements.
Others	<ul style="list-style-type: none"> ● Speech therapy and occupational therapy are suspended. ● Educational psychologist assessment service will be arranged separately and notified individually. ● The "Free Lunch at School" Program will suspend the supply of lunch boxes until further notice. ● For information on COVID-19 Variant, Omicron, please visit the website of the Centre for Health Protection: http://www.chp.gov.hk

In order to safeguard the health of our students, we will enhance the disinfection and cleaning of our school. We sincerely request all parents to cooperate with us to curb the spread of infectious diseases.

If you have any enquiries, please do not hesitate to contact our vice principal, Ms. Ho Wing Sum, at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung
Principal

Remarks:

Please sign the E-notice on or before 13th January, 2022 (Thursday).